
PresidiumVergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 4 oktober 2009

Aanwezig: Christophe B., Vinnie, Tim, Lore, Yana, Peter, Michaël M., Christophe D., Michaël D., Hanne,
Karel, Gert, Joris T., Joris B., Stijn, Vincent, Pieter V., Jorien, Mattia, Sanne, Sofie, Lynn
later: Thomas, Natascha, Glen, Pieter V.H., Daniel, Jeroen

Verontschuldigd: Pieter V.H., Jeroen, Simon, Sander

Afwezig: Wim, Koen, Maarten, Nils

De vergadering wordt geopend om 20.18u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedkeurd.

Mededelingen

• Er staan shiften online voor LOKOmotion en de Plan Sjarel.

• De Heverleese massacantus gaat door op 5 november, maar wordt misschien nog verzet. Kaarten kosten
e10 voor leden en e12 voor niet-leden.

• De volgende AKV (oude Scientica AV) gaat door op dinsdag 6 oktober in het Scienticalokaal.

• Er wordt nog iets georganiseerd met Scientica rond de dag van de jeugdbeweging.

• Iedereen wordt nog aangespoord de docentenevaluatie in te vullen!

• Het beleidsplan van LOKO is op de voorbije LOKO AV voorgesteld en goedgekeurd.

• De onderwijsraad heeft een prijs voor de beste prof/assistent. Deze persoon moet onderzoek en onderwijs
goed combineren. Met drie studenten en iemand van de POC of de faculteitsraad kan je iemand voordragen.
Meld dit dan aan Thomas. Het is de bedoeling iemand van de faculteit Wetenschappen voor te stellen.

• De openingsspeech van de student heeft positieve commentaar gekregen, dit stelt ons weer in goed daglicht.

• Het dictee der Leuvense studenten gaat door op 5 november, de preses of cultuurverantwoordelijke worden
gevraagd te komen. Ze kunnen ook vervangen worden door twee gewone presidiumleden.

• Thomas is verkozen tot OWG voorzitter en op LOKO voor de BCAVL. Hij wordt gefeliciteerd.

• Vinnie is verkozen voor de FPOC en wordt ook gefeliciteerd.

• Er wordt gevraagd om alles van de LOKO Sport WV en de LOKO Cultuur WV door te communiceren naar
de LOKO vertegenwoordigers.
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• Er komt een sneeuwballengevecht tijdens de doop op het Ladeuze.

• Er is een vormingssessie van LOKO over vzw’s en verzekeringen op woensdag.

• Wetenschap van het leven en Wetenschap van de aarde zijn twee nieuwe vakken, ze zijn wetenschapsbreed
en kunnen gevolgd worden door studenten van alle richtingen.

Voorbije activiteiten

EJWeekend: Enkele positieve opmerkingen: Er was voldoende afwisseling tussen de spelletjes en de kennismak-
ingsspelletjes waren niet irritant. De eerstejaars werden achteraf goed ingelicht over de fakeschacht en de
faketest. Er was een gitaar tijdens het kampvuur. Er was een leuke tegenopdracht voor EJW tegen allen
(Jeroen kaal scheren). EJW vond het leuk dat ze niet moesten koken en winkelen. EJW had de Winabanner
meegenomen naar het station, dit was zeer opvallend. De faketest was goed gelukt, Stijn was een goede
fakeschacht en Thomas een goede fakeassistent. Eerst werd getwijfeld aan de locatie, maar EJW was er
achteraf heel blij om. Het was een leuk idee om de eerstejaars een uur te laten zitten bij de test. Iedereen
heeft goed meegeacteerd. Het bosspel was heel leuk.

Negatieve puntjes: We waren wel wat grof na de test. De bus naar EJWeekend met de eerstejaars reed op
het moment dat de middelbare en lagere school net gedaan was, dus de bus zat propvol. Drie eerstejaars
hebben overgegeven na de cantus, hier had misschien beter op gelet moeten worden. Er was niemand van
EJW om de eerstejaars die rechtstreeks kwamen op te vangen, maar dit heeft het presidium wel gedaan.
Tijdens het weekend was er nog een mail gekomen in verband met de onthaalactiviteiten, die was dus te
laat beantwoord. Op vrijdagochtend waren enkele eerstejaars al vroeg wakker en er waren geen activiteiten
meer gepland. Er waren verantwoordelijken voor de dag, maar dit werd niet echt opgevolgd. Dit zorgde wel
niet voor problemen. Het was jammer dat Céline ziek was. Er was te weinig glühwein en chocomelk. Omdat
Maarten pas later kwam, kende de rest van EJW het bosspel nogal laat. EJW praatte soms onderling in
plaats van met de eerstejaars. De vergadering na de test heeft niet zo veel zin, want de eerstejaars horen
daar toch niets van, maar wij vinden dat gewoon plezant. De busticketjes voor de heen- en terugweg kunnen
best gewoon samen gekocht worden. Er stond geen KUL logo op de test. Er was een eerstejaar die wou
vertrekken na de faketest, we hadden hem langer moeten proberen te overtuigen om te blijven in plaats van
hem meteen te confronteren met de waarheid. EJW moet meer de leiding hebben op weekend en de rest
moet dit ook laten doen. Dit is op voorhand afgesproken en het is wel jammer dat het niet nageleefd wordt.
Er was met drie mensen van EJW afgesproken om het kampvuur op te ruimen en uiteindelijk bleef alleen
Joris over, dat was wel jammer. Soms was er eten te kort. We kunnen best recepten meenemen om beter
hoeveelheden in te schatten, zeker voor de dagen dat de eerstejaars komen.

Onthaalactiviteiten op maandag: De PC’s werkten wel, op één na, maar twee werkende pc’s was voldoende.
Dinsdag werkten ze alledrie. De problemen waren de defecte verlengkabel en het falende draadloze netwerk,
dat vorig jaar wel werkte. Dit is dus onvoorzien en hier kon webteam echt niets aan doen. Er is wel degelijk
voldoende getest in de vakantie.

De geluidskaart in de barpc komt nog in orde. De barpc wordt nog geherinstalleerd en er komt windows bij
op, dit gaat Vincent doen.

Er waren problemen met het qwerty toetsenbord en een omgekeerde muis, maar dit heeft niets met Linux
te maken.

Chemika heeft 21 guidogidsen van ons overgenomen. De mensen van het presidium die nog een guidogids
willen hebben, moeten dit zo snel mogelijk vragen, want de andere worden ook zo snel mogelijk weggedaan.

De problemen met het overschrijven zijn normaal gezien opgelost.

Om de eerstejaars nog wat te entertainen op het inschrijvingsstandje kon EJW ook kennismakingsspelletjes
spelen. Even naar de eerstejaars toe gaan en hun naam en richting vragen doet ook al veel.

De communicatie vanuit de faculteit liep een beetje mis: de eerstejaars waren niet goed op de hoogte van de
onthaalactiviteiten. Dit ligt misschien ook aan de eerstejaars en de overdaad aan informatie die ze krijgen
en er valt dus waarschijnlijk weinig aan te doen.
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Er waren te weinig inschrijfstrookjes voor de BBQ en ook te weinig kalenders (120 van elk).

Oude markt: Dit jaar werd er drie euro gevraagd voor twee consumpties, dit was niet beter of slechter dan vijf
euro voor drie consumpties. De ouderejaars en de eerstejaars zaten wat apart, dat was wel jammer.

Probeer in het algemeen nog veel reclame te maken voor de verschillende activiteiten: zeker de doop en de
verkoop. Dit is niet alleen voor EJW maar voor iedereen.

Onthaalactiviteiten op dinsdag: Vier presentaties achter elkaar geven is vermoeiend, misschien moet er een
ander systeem komen. Ook voor de CuDi was het systeem niet goed, iedereen van Wina kwam op hetzelfde
moment, dit wordt allemaal doorgegeven.

Spelletjesavond: Dat er vooral kaartspelletjes waren is overdreven, er waren zeker ook een groot aantal gezelschap-
spellen.

Fakkeltocht: Op de fakkeltocht is er goed met de eerstejaars gepraat, er waren 14 of 15 mensen.

Ouwzakkenreceptie: Een chiquere receptie wordt gauw prijzig. De ouwzakken hebben het ook wel graag zoals
het nu is. Er waren wel wat veel hapjes. De bakshiften moeten meer gespreid worden.

BBQ: Er heeft ongeveer 15 tot 20 man met een inschrijfstrookje ingeschreven, het loont dus zeker nog de moeite.
Er zat op een bepaald moment een eerstejaars aan de kassa, dit kan eigenlijk echt niet. Zorg er in het
algemeen voor dat er geen niet-presidiumvolk achter de kassa zit! We moeten vaker denken aan alter-
natieven die je met overschotten kan maken (van appels maak je appelmoes, van paprika’s paprikasoep).
Zet na een activiteit al het eten steeds in koelkast of in de gang en NOOIT gewoon op de grond in de kelder
(herlees deze zin nu vijfmaal). Tijdens de kookshift was er niemand van EJW en daarom werd er soms wel
gezocht naar de recepten en ingrediënten, hoewel er een briefje was. Indien je als verantwoordelijke echt
niet op je activiteit kan zijn, probeer dan toch alles heel duidelijk door te geven aan iemand anders die er
wel kan zijn. Er was wel een afwasshift, maar toch was de keuken heel rommelig achter gelaten, er is ook
veel rommel op de gang zelf gedumpt. De vuilzakken van de gang worden betaald door de mensen van de
gang, gebruik dus liever de vuilzakken van Wina uit de kelder.

Filmavond: De kelder was niet opgeruimd en het was nogal een boeltje, dit was een miscommunicatie. In het
vervolg ruim je gewoon alles na een activiteit op!

Kampvuur: Er zijn nog 9 flessen glühwein over.

EJW-Sportdag: Het uitvallen van de stroom in de gebouwen lag waarschijnlijk niet aan de apparatuur, we hadden
enkel een waterkoker en een mixer aangesloten. Waarschijnlijk lag het aan de verlengkabel. Er waren
vegetarische worstjes over van de BBQ en die zijn niet verkocht op het eetstandje, dit is wel heel jammer.
Hanne wil deze wel overkopen.

Openingscantus: De openingscantus zit e200 boven zijn begroting. Er was heel veel volk, ongeveer 150 mensen.
Er waren bijna stoelen en tafels te kort. We hadden het contract voor de bovenzaal en kregen dezelfde prijs
voor de benedenzaal. We moeten nog eens nakijken of dit zo blijft voor volgende cantussen. Er was een tap
kapot, hier zijn veel mensen ziek van geworden, dit wordt zeker nog gemeld aan Ons Huis. Er is ook veel
gestolen waaronder enkele jassen en rugzakken, de daders kunnen echte dieven zijn of zatlappen. Cantus
heeft nu extra budget, dit kunnen ze gebruiken in het geval dat de zaal toch duurder wordt of bijhouden in
het geval van een tegenvallende cantus. De grote winst komt vooral door het feit dat er op tijd geen vat is
aangesloten. De cantus is heel positief onthaald. Rekening gehouden met de drukte was er veel discipline in
de corona’s. Het presidium heeft zich goed gedragen. Er was een EHBO aanwezig.

Tapcursus: Ze waren niet met 15 op de cursus, maar moesten niet extra betalen. Het was leuk. Wie nog een glas
had besteld kan dit afhalen bij Sofie of Christophe B. op kot.

90’s bar: Er waren klachten van ouwzakken over de muziek, na twee uur was er immers ook andere muziek buiten
90’s muziek. De klachten zijn vakkundig afgehandeld. We vinden dat we het met thema’s toch niet zo nauw
moeten nemen, bovendien is de DJ de baas. Er is veel gedronken. Nils had zich gesneden en is genaaid
moeten worden. Er was geen EHBO aanwezig. Het was een toffe bar.
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Fotozoektocht: Er waren maar 5 eerstejaars, maar het was wel heel gezellig en zeker geslaagd. Het is natuurlijk
wel jammer dat er zo weinig volk was. Dit is misschien te wijten aan de voorbije twee drukke weken. In het
vervolg kan de fotozoektocht beter eerder gepland worden.

EJW heeft hier en daar misschien een puntje van kritiek gekregen, maar we vinden allemaal dat ze het
fantastisch gedaan hebben! Hoera!

Scientica Weekend: De vrijdag van het Scientica weekend was er een LOKO AV, dit is dus niet zo goed gepland.
De cantus was heel chaotisch. Er was geen EHBO. Als je materiaal wil lenen voor Scientica vraag dit dan
toch officieel en goed op voorhand aan, ook al ben je toevallig ook Winees, neem het niet gewoon. Het
Scientica Weekend wordt nog besproken op de AKV.

Voor een komende activiteit moet kijken of het eten al in de kelder staat, vooraleer je aankopen doet.

Het presidium is goed bezig! Hoera!

(pauze van 21.54u tot 0.15u)

Scientica

Scientica moet bepaalde activiteiten organiseren, zoals de Plan Sjarel en het Galabal met een vrij beperkt budget.
Er zijn immers maar weinig winstgevende activiteiten, de Plan Sjarel en het Galabal draaien zelfs verlies en de
meeste activiteiten draaien op nul. Hier zijn twee mogelijk oplossingen voor:

• Scientica stelt zelf een begroting op en zorgt dat ze rondkomen. Er is dus geen financiële input van de
kringen. Scientica moet zo weinig mogelijk verlies maken per activiteit of enkele winstgevende activiteiten
organiseren. De filosofie hierachter is dat het belangrijkste aspect van Scientica haar autonomie is.

• Er wordt per activiteit gekeken welk bedrag de kringen hier aan willen geven. De activiteit is dan al volledig
uitgewerkt. De filosofie hierachter is dat Scientica een samenwerkingsverband is van de kringen voor grote
activiteiten en dus op steun van de kringen kan rekenen en geen eetstandjes of dergelijke moet organiseren.

• (Uit de CuDi of bedrijvendag zal het geld nooit komen, dit idee is al op de AKV afgeschoten.)

De tweede optie betekent niet dat Scientica sowieso rekent op geld van kringen, ze zoeken nog steeds naar manieren
om op een leuke manier winst te maken, zo is er nu het plan om een BBQ te houden na de Scienticup. Er komt
meer controle op de organisatie van de activiteiten, dus kunnen de kringen goed in het oog houden wat er met
hun geld gebeurt.

Het geld dat we geven zal dan uit onze onvoorziene kosten komen. We willen wel graag naar volgend jaar toe
dat er toch voor de vakantie een ruwe schets komt van de begroting zodat er een bedrag voor Scientica uit de
onvoorziene kosten apart kan gehouden worden en zodat de kringen al weten wat ze moeten verwachten. Die ruwe
begroting is dan enkel om een idee te krijgen, dit is zeker niet wat een kring moet geven. Het geld wordt pas
effectief gegeven als er een uitgewerkt concept van de activiteit is. Daarbovenop moeten alle kringen het eens zijn
over de begroting van de activiteit. De uitgewerkte concepten en de begrotingen moeten dan wel steeds goed op
voorhand worden samengesteld.

We willen voor dit jaar ook graag zo’n principiële begroting zien, dan kunnen we dit bedrag al apart houden.

Plan Sjarel

Het concept van de Plan Sjarel is zware bieren en hij gaat door in de Albatros. Er zal donkere en blonde Leffe zijn,
Sint-Bernardus, Rochefort 8, Westmalle Tripel en Corsendonk Agnus, als hapjes zijn er gratis noten en frituurhapjes
en er worden hamburgers verkocht. Iedereen krijgt één zwaar bier gratis. Er zijn twee voorstellen tot begroting
e-100 of e-200. Bij de laatste is alle drank aan e1, bij de eerste kosten de zware bieren e1,50. We vinden e-100
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aanvaardbaar, maar vinden e-200 beter passen in het concept van zware bieren. Bovendien krijgt Scientica zo
hopelijk een betere (Plan Sjarel) reputatie. We gaan de e-200 begroting verdedigen op de AKV.

Komende activiteiten

PeMe-avond: De PeMe-avond zal doorgaan in het RC en zal bestaan uit vier delen: eerst lossen de eerstejaars
een vragenlijst op, ondertussen bedenken de ouderejaars een naam en een voorstelling, vervolgens geven de
ouderejaars punten op de vragenlijst en bedenken de eerstejaars een voorstelling, dan stellen de eerstejaars
zich voor en geven de ouderejaars daar punten op, tenslotte stellen de ouderejaars zich voor en worden de
groepjes gevormd. De vragenlijst is enorm ingekort ten opzichte van vorig jaar. Alles gaat in orde komen.
EJW gaat maandag nog langs in de lessen van de ouderejaars.

Filmavond: De films voor de filmavond zijn in orde, de popcorn moet nog gekocht worden. De projector, boxen
en scherm zijn ook in orde.

Verkoop: In de week van de verkoop valt het deelexamen calculus. Er zijn dus nog maar weinig inschrijvingen.
Probeer op de PeMe-avond ook nog reclame te maken, dit is belangrijk. De verkooples moet nog geregeld
worden.

Verkoopbar: Er is een gratis vat op de verkoopbar van enkele jarigen. Er moet gekeken worden of er nog bekertjes
genoeg zijn. Pieter V.H. gaat ook bekers meenemen van thuis. Michaël M. gaat achter Steve van Alma aan
om de zware bieren definitief te regelen.

Filmavond herfst: Voor de filmavond is de WAAG al gereserveerd, ze waren kwaad dat het niemand van cité was
die kwam reserveren. Dit vinden we maar gek, hier zijn nooit eerder problemen mee geweest. Er wordt aan
iedereen van het presidium gevraagd noten mee te nemen van thuis en ook notenkrakers. Hanne stuurt hier
nog een mailtje voor. De films worden Hero en Autumn in New York.

Doop: Er zijn al wel wat inschrijvingen voor de doop dus dat komt waarschijnlijk nog wel in orde. Er wordt nog
achter een goede locatie gezocht, maar de Arena hebben we al zeker. Zo gauw de locatie vast ligt, moet
de politie op de hoogte worden gebracht. Er is al één doopvergadering geweest, op de volgende worden
de lintjes gemaakt. Michaël M. zorgt zelf voor de kroonkurken. Glen is die week met de auto in Leuven.
Michaël M. zoekt nog iemand om foto’s te nemen bij fototeam en een EHBO deskundige.

Doopbar: Er is nog niets te melden over de doopbar.

Doopcantus: De doopcantus gaat door in de Pavo, zal zonder kaarten zijn en met een thema. Je moet echter wel
reserveren via mail. Cantus mag zelf bepalen wanneer ze vinden dat de zaal vol genoeg is, dat zal neerkomen
tussen 80 tot 90 man. De kerstcantus mag niet doorgaan als de doopcantus uit de hand loopt. Iedereen
moet zich dus gedragen! Als de cantus gedaan is, moet iedereen die buiten staat ook weggestuurd worden,
cantustrio is dan aan het kuisen dus ze kunnen hiervoor best een presidiumlid aanspreken dat hier nog toe in
staat is. Cantustrio vraagt de mening van het presidium over een Wina-only cantus. De ene vindt een cantus
met andere presidia sfeervoller, de andere een Wina-only cantus, maar over het algemeen is het presidium
nogal onverschillig. Cantus zal hier nog eens over nadenken. Het lijkt ons wel leuk om op gewone cantussen
meer volk te lokken, dit kan door gratis toegang, ledenprijs, of gewoon door extra reclame.

24u-loop: Het thema van het 24u-loopstandje zal waarschijnlijk terug Kerst worden. We kunnen 24 kijken tijdens
de 24u-loop, het lijkt ons een leuk idee, maar er moet nagevraagd worden of het mag van LOKO en of het
geen problemen met SABAM zal geven. Sport moet gauw beginnen met alles te organiseren zodat ook de
werklijsten snel online komen. De LOKO shiften komen maandag online.

KLA en Wina dubbel TD: De naam is nu ‘Sletjes en Janetjes’-TD. We zijn niet zo’n grote fan van de naam,
maar iets beters is er ook niet uit de bus gevallen. Er komt nog een voorstel ‘Paterkes en nonnekes’-TD.
Deze naam wordt nog snel voorgesteld aan KLA, want morgen worden de affiches al binnengebracht, zodat
er vanaf volgende week geplakt en geflyerd kan worden. Welke naam het nu ook wordt, gelieve er wel volledig
achter te staan en goed promotie te maken! Voorlopig willen we nog jenever verkopen, maar dat gaat nog
afhangen van het stopselgeld. De affiches komen op A1 formaat.
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Night of the Proms: Er is geen interesse vanuit de andere Scientica kringen om naar de Night of the Proms te
gaan. Wij hebben al 12 mensen die willen gaan, er worden geen extra kaarten aangekocht. Het kost ons
veel geld als die niet weg geraken.

PR-intern

Er zijn voorlopig 20 inschrijvingen minder dan vorig jaar, maar er zijn nog een 40-tal mensen enkel vooringeschreven.
Er moet nog rondgegaan worden bij de Toffe Proffen. We hebben nu 5 ereleden. Er is een site voor marketing
gevonden waarop je per stuk een item kan bestellen met een bepaalde opdruk, dit gaat van knuffelbeertjes tot
mousepads. Webteam kan dan wel best iets op de website maken waar de leden kunnen aanduiden wat ze willen
en dan kan PR-intern het via die site altijd aankopen. Het is niet de bedoeling dat er ook t-shirts worden gekocht,
toch blijft de grens nu met t-shirts en linten wel vaag, maar PR-intern wil het wel blijven regelen. Webteam wil
het doen als het realiseerbaar is.

Acco - CuDi

Acco heeft in de eerste week het kringdrukwerk over het hoofd gezien, en ook bij de CuDi waren er wat problemen.
Ondertussen is dit voor de CuDi helemaal opgelost, alles voor hen wordt nu gedrukt in Herent.

Er wordt van ons verwacht een schema te maken van wanneer welk kringdrukwerk wordt verwacht. Dit wordt
verwacht van alle posten voor dit semester. Stuur dit dan door naar de CuDi.

Acco zit momenteel in een proefproject, wees dus discreet met de problemen die er nu zijn.

Als je iets gaat drukken zeg dan: ‘Hey, ik ben van Wina.’ en niet: ‘Hey, ik ben van Scientica.’, want dat zijn
twee verschillende rekeningen. Er ligt een copykaart van Wina in het presesbakje. Neem die altijd mee, die kan je
gebruiken voor het geval het te druk is.

Kaartenverkoop is mogelijk bij de CuDi, dit moet je dan doorgeven aan Lore. Je moet ook zelf de kaarten naar
de CuDi brengen.

Toneel

Bios wil ook een toneelwerking, maar ze willen dit liever niet zelfstandig doen, een voorstel is om er Wina-Bios
Toneel van te maken. Dit is dan enkel de naam die gedeeld wordt, de financiële kant en organisatorische kant
houden we liefst bij ons. Zo heeft Bios de kans om wat ervaring op te doen, en hebben we hopelijk meer spelers,
meer toeschouwers en een betere kringenrelatie!

Festival

Er is geen extra sponsoring gevonden in die twee weken. Er wordt nog even de sponsoring van de KHLeuven
afgewacht. Festival zal ook gebruik maken van de hulplijn LBK die hier al wat ervaring mee heeft. Levert dit niets
op, dan zullen we Blue Thrill vragen, al zou dat dan voor de derde keer op rij zijn. Het hele festival overboord
gooien omdat je een groep eigenlijk niet wil, lijkt wat dwaas. We weten niet of Blue Thrill wil of kan. Het zou heel
jammer zijn mochten we het festival niet moeten kunnen organiseren, maar zonder Blue Thrill zit er waarschijnlijk
niets ander op.

Webteam

Er wordt een dagelijkse back-up gemaakt op Ulyssis, dit is op dezelfde plaats al de server (onsite). De pc die
offsite back-ups maakt in de living wordt verplaatst naar de CuDi. Dan kan die pc daar ook gebruikt worden.
Beide locaties mogen niet afgebrand worden. De flatscreen lenen we niet uit.
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JV

Er is gemaild naar de hogerejaars, maar enkel de master informatica heeft gereageerd. De andere jaren zijn in
orde. Het plan is om een JV receptie te houden, dit vlak voor de bar tijdens de themaweek. Dit is een strak plan.
De JV’s kunnen zich best eens bekend maken in de lessen, er kan ook een aankondiging komen in de Winagenda.

Varia

• Kijk altijd na of de gangdeur zeker goed dicht is! Hij valt niet zo goed in het slot. Hij staat nog steeds te
vaak open.

• Alles van drinken is op in de frigo, materiaal zorgt dat dit in orde komt.

• De docuwiki moet nog in orde gemaakt worden, vraag hulp aan Jorien als je er niet aan uit kan.

• De tekstjes van EJW moeten liefst vanboven op de site komen.

• Let op de veiligheid van het geld, doe je kassa dicht en houd hem in het oog!

• In de OWG werkgroep zitten al drie mensen van IKZ, andere mogen er nog bij.

• Het Winaschild komt ook de affiche van de dubbelTD met KLA.

• Hanne zal alle profffen contacteren voor het lenteconcert, ze uitnodigen en aanmoedigen mee te spelen.

• Het was een heel lange vergadering, het is wel jammer dat enkelen niet echt betrokken waren.

• De kelder moet zodadelijk worden opgeruimd.

• Er moet nog een kookpot aangekocht worden.

• Het Winalied wordt dit jaar waarschijnlijk niet afgemaakt, het wordt zeker niet doorgevoerd zonder de
goedkeuring van de PV.

• Het Scienticalied zal wel eens tijdens de cantus worden gezongen.

• Het is vaak nuttig om ook naar kernraad@wina.be te sturen, mochten er problemen of last-minute op-
merkingen zijn in verband met een activiteit. Dit geldt zeker voor dingen die reeds besproken zijn op een
kernraad.

• Alle vormingssessies van LOKO staan op de kalender, ze gaan over verzekeringen, academisering, POC en
diverstiteit.

• Discretie is belangrijk, in verband met allerlei dingen. Wees dus altijd voorzichtig met wat je zegt.

• Sommige vragen aan presesduo kunnen vaak beter in eerste instantie aan de postenverantwoordelijke gesteld
worden.

• Mondelinge reclame is heel belangrijk!

• Gooi geen water op brandend kaarsvet, zoek dan een dweil. Denk altijd goed na als je een brand blust!
Water is niet steeds de juiste oplossing.

• Het is zo dadelijk nog LOKO Plan Sjarel.

• Acco wil de naaktkalender voor e500 sponsoren, als ze hem mogen drukken. Hun offerte is wel e3000 en
veel meer dan gedacht.

• Michael D. zoekt nog mee naar sponsoring voor de naaktkalender, maar komt niet bij in de werkgroep. PR
zoekt ook nog steeds mee.
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Oude Actiepunten

Actiepunt uit te voeren door tegen
Vrijwilligerswetgeving doorlezen iedereen 18 oktober
nog 36 codices aankopen Cantus 18 oktober
Verzekering zoeken en regelen Sanne 18 oktober
JV verkiezen JV verkiezers 18 oktober
Kaarten regelen voor Night of the Proms Cultuur 18 oktober
kaartlezer in orde brengen Jeroen 18 oktober
nieuwe memory kaart kopen voor het fototoestel Thomas 18 oktober
Verwarming in orde brengen Charlotte 18 oktober
Cursus Rode Kruis zoeken Vinnie 18 december
Kookgerief kopen in de ikea Annelies 18 december

Nieuwe Actiepunten

Actiepunt uit te voeren door tegen
Docentenevaluatie invullen iedereen zo snel mogelijk
Frituur Jerre uitkuisen Mattia zo snel mogelijk
Appels wegwerken Lore en Michaël M. zo snel mogelijk
Drukwerkschema maken alle posten zo snel mogelijk
Evaluatie EJWeekend op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie Onthaalactiviteiten op maandagop docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie Inschrijvingsstandje op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie Oude markt op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie onthaalactiviteiten op dinsdag op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie spelletjesavond op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie fakkeltocht op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie ouwzakkenreceptie op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie openingsbar op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie BBQ op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie filmavond op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie kampvuur op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie EJW-Sportdag op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie openingscantus op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie tapcursus op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie 90’s bar op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Evaluatie fotozoektocht op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18 oktober
Zorgen voor drank in de frigo Materiaal zo snel mogelijk
Toffe Proffen regelen PR-intern 18 oktober
Evaluatie van t-shirts en linten online zetten Hanne 18 oktober
Barpc herinstalleren Vincent 7 oktober

De vergadering wordt gesloten om 2.08u.

Sanne Leenders (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op zondag 18 oktober om 22.00u in Winaliving.
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